

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 1. september kl. 19.00

Deltagere: Peter Frederiksen (PF), Jens Bruun (JB), Jens V. Jensen (JJ), Lene Mathiasen (LM) og Charlotte Hansen (CH)

Afbud: Helle Carlsen (HC)

Referent: Charlotte Hansen

Agenda

1. Økonomi
2. Nyt fra udvalgene
3. Port 6
4. Vandskade gulv
5. Kanindåb
6. Sponsormidler DIF og DGI
7. Næste møde
8. Evt.

1) Økonomi

JB orienterede om, at klubben pt. har en likvid beholdning på kr. 280.000. Dertil kommer kommende tilskud svarende til ca. kr. 200.000. Et tilfredsstillende resultat. Klubben har pt. 168 medlemmer. 7 medlemmer er i restance og har fået en venlig påmindelse.

2) Nyt fra udvalgene

Tidligere på året blev der udarbejdet en liste over anbefalet reparationer og vedligeholdelser i roklubben. Bestyrelsen vil i den kommende tid, gennemgå opgaverne og iværksætte det, der er nødvendigt.

3) Orientering port 6

Bestyrelsen har i forbindelse med udskiftning af port 6, jfr. tidligere referater, gjort sig tanker om klubbens visuelle udtryk og de fremtidige udgifter ved reparation/udskiftning af de nuværende træporte. I den forbindelse vil PF til næste bestyrelsesmøde undersøge omkostninger ved at ændre port 2 og 3 til porte med rundinger.

Bestyrelsen vil derudover bede om opdateret tilbud på udskiftning af port 6, som skal indgå i en beslutning om, hvorvidt klubben skal overgå til en anden porttype.

4) Vandskade på gulv i klubstuen

JJ fortalte, at roklubben har modtaget svar fra rengøringsselskabet på brev og økonomisk overslag over den vandskade klubben mener, rengøringsselskabet har forvoldt på trægulvet i klubstuen. Rengøringsselskabet afviser kravet om udbedring af skaden, mener ikke klubben i tilstrækkelig grad kan dokumentere, at gulvskaden er opstået i forbindelse med deres gulvvask. PF vil sammen med JJ forsøge at gå i dialog med rengøringsselskabet og sende yderligere billedokumentation for vand og skade på gulvet.

5) Kanindåb

Der var enighed i bestyrelsen om, at det havde været en god dag med et flot fremmøde af medlemmer og deres familie.

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 1. september kl. 19.00

6) Sponsormidler fra DIF & DGI.

JJ kunne oplyse, at der er søgt midler hos DIF & DGI. Der er søgt midler til div. ting som bestyrelsen på sidste møde blev enige om skulle indgå i ansøgningen. Besked på ansøgningen vil forventes primo oktober.

LM foreslog, at bestyrelsen lavede en liste over det klubben mangler, som dels kunne give et overblik over, hvad der skal anskaffes og dels kan bruges til et hurtigt overblik over hvad klubben mangler i forhold til ansøgning af sponsormidler. Der var opbakning til forslaget fra bestyrelsen og JJ påtager sig opgaven med at administrere listen.

7) Næste møde

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 6. okt. kl. 19.00.

Standerstrygning 31. okt.

Medlemsmøde 3. nov.

Standerhejsning 20. marts el. 3. april.

8) Evt.

LM orienterede om, at bestyrelsen havde modtaget prisoverslag på medlemsforslag om webcam i klubben. Bestyrelsen vil bede medlem om at undersøge, hvilke regler klubben skal være opmærksom på og hvem der i givet fald skal informeres om, at der opsættes webcam.

Der har været tvivl om, hvorvidt der var gjort plads til de to nye både i bådhallen, hvilket PF kan bekræfte, idet Jonstrup og Banko 2 begge er kommet ud at stå. Der er fortsat en ledig hyldeplads i hal 4.